
DRUŻYNA:
OSTATNIE

BEZPOŚREDNIE
STARCIA

NAJWIĘCEJ
PUNKTÓW W LIDZE

BILANS SPOTKAŃ
LIGOWYCH

MIEJSCE W TABELI
NAJWIĘKSZE

SUKCESY

 Elin Gustavsson
(221pkt)

9 zwycięstw 
5 porażek

6.

1x Mistrzostwo Polski
1x Puchar Polski
1x Superpuchar   

Polski

Rennia Davies
(260pkt)

11 zwycięstw
4 porażki 3.

1x Klubowe
Wicemistrzostwo

Świata
2x Wicemistrzostwo

Euroligi
13x Mistrzostwo

Polski

4-1 dla AZS
UMCS

59-80
74-67
77-74
78-73
71-63

SKARB KIBICA

ZREWANŻUJĄ SIĘ
13-KROTNYM
MISTRZYNIOM
KRAJU?

MISTRZ POLSKI

STYCZE� 2024 AZS UMCS LUBLIN 

Drogi Kibicu,

Witamy Cię na domowym spotkaniu w Orlen Basket
Lidze Kobiet. W swoich rękach trzymasz najnowsze
wydanie naszego Skarbu Kibica. Znajdziesz  tu
statystyki, ciekawe rozmowy oraz najpotrzebniejsze
informacje przed meczem. Mamy nadzieję, że miło
spędzisz z nami czas!

14/2024

POLSKI CUKIER AZS UMCS LUBLIN VS VBW ARKA GDYNIA



TERAZ JUŻ POTRAFIĘ LEPIEJ RADZIĆ
SOBIE Z PRESJĄ

SKARB KIBICA AZS UMCS LUBLIN 

W ostatnim meczu z Fenerbahce zdobyłaś 7 punktów
i zaliczyłaś 7 zbiórek. Jak oceniasz swój występ 
w tym spotkaniu?
Jestem z siebie bardzo zadowolona, ale był to ciężki

mecz. Grając z zeszłorocznym mistrzem Euroligi, nie

można spodziewać się łatwego starcia. Myślę, że

przede wszystkim jako cała drużyna podeszłyśmy 

z bardzo dobrym nastawieniem do tego spotkania.

Tak naprawdę to nie my musiałyśmy tutaj cokolwiek

udowodniać. Mogłyśmy po prostu grać swoją

koszykówkę, bawić się nią i korzystać z tej chwili. Dla

mnie jako młodej zawodniczki, rozgrywanie meczu 

z drużyną, która ma takie gwiazdy, jest bardzo

dużym przywilejem. Cieszę się też z tego, że dobrze

zaprezentowałyśmy się jako zespół.

Kolejny raz wyszłaś w pierwszej piątce na
europejskim parkiecie. Jak radzisz sobie z presją
związaną z graniem na tak wysokim poziomie?
Nie ukrywam, jest to dla mnie nowa sytuacja. Tak

naprawdę pierwszy raz w moim życiu się w takiej

znalazłam, ale dostaję ogromne wsparcie ze strony

starszych dziewczyn. Trzeba im przyznać, że na

każdym kroku pomagają mi. Myślę, że to im

zawdzięczam to, że jestem w stanie wyjść na boisko 

i odważnie grać z najlepszymi zawodniczkami na

takim poziomie.

To twój pierwszy sezon w biało-zielonych barwach 
i jak na ten moment oceniasz swój rozwój pod
skrzydłami trenera Szewczyka?
Początki były bardzo ciężkie, żeby się przestawić 

z poziomu pierwszej ligi. Dlatego uważam, że przeskok

do ekstraklasy jest bardzo duży, nie mówiąc nawet 

o Eurolidze. Ciężko było mi przystosować się do

nowych zasad i do nowego trybu treningowego.

Natomiast z tygodnia na tydzień rozwijam się w tym

klubie, jestem bardzo zadowolona z naszej

współpracy. Trener Szewczyk pomógł mi bardziej

otworzyć się na grę w ataku, ponieważ kiedyś miałam 

z tym dużo większy problem. Wiadomo, że jeszcze nie

jestem na takim etapie, na którym mogłabym

powiedzieć, że nie potrzebuję już żadnej nauki, ale

widzę po sobie, że naprawdę się rozwinęłam. Coraz

lepiej rozumiem koszykówkę i myślę, że trener bardzo

dobrze nam wyjaśnia ten sport.

Jakie są twoje indywidualne cele na ten sezon?
Przede wszystkim chcę być jak największym

wzmocnieniem dla zespołu. W Europie nie będziemy

walczyć o najwyższe cele, ale bardzo mocno

nastawiamy się na najwyższe nagrody w polskiej

lidze. Mam nadzieję, że będę w takiej formie, aby jak

najbardziej pomóc zespołowi. Po zakończeniu sezonu

liczę na powołanie do kadry U-20 i liczę, że tam

również będę mogła być ważnym graczem.

Już w sobotę czeka was bardzo ważne starcie ligowe
z Arką Gdynia. Jakie są ich największe atuty i jaka
będzie twoja rola w tym spotkaniu?
Bardzo poważnie szykujemy się na ten mecz, bo

pierwsze starcie z Arką nie przebiegło po naszej

myśli. U siebie od samego początku chcemy narzucić

nasz styl gry. Myślę, że największym atutem Arki są

przede wszystkim skuteczne rzuty trzypunktowe oraz

szybki atak. Dodatkowo mają też dwie bardzo dobre

podkoszowe, które będziemy próbowały zatrzymać.

Dlatego mam nadzieję, że nasz plan na ten mecz

dobrze zafunkcjonuje.

ROZMOWA z Justyną Adamczuk,
koszykarką Polskiego Cukru AZS
UMCS Lublin



PRZY KASACH

24.01.2024 R. GODZ: 18:00 LDLC ASVEL FEMININ 

HALA MOSIR AL. ZYGMUNTOWSKIE 4

WSPIERAJĄ NAS: 

PRZYJDŹ  NA NASTĘPNY MECZ!

zagraj w kółko i krzyżyk z kibicem obok! :)CZAS NA PRZERWĘ...

WPADNIJ DO NASZEGO SKLEPIKU KIBICA!

Koszulki,

Szaliki,

Czapki,

Bluzy,

Breloczki,

Dziś w Lubl in ie gościmy jednego z pretendentów do
medalu. Nikomu nie trzeba tłumaczyć jak ważne jest  to
spotkanie. Dajmy dziś  z  s iebie wszystko. 

Zapisy na Puchar Polsk i  w Sosnowcu zamknięte.
Wszystk ich tych którzy wybierają s ię prywatnie
zapraszamy do wspólnego kibicowania. B i lety kupujemy
na sektor C1 (półf inał).  Us iądźmy razem i  wspierajmy
wspólnie naszą drużynę. Pokażmy wszystk im jak to s ię
robi w Lubl in ie.  

“WIADOMOŚCI SPOD ZEGARA”
RUBRYKA STOWARZYSZENIA KLUBU KIBICA BIAŁO-ZIELONI
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Chcesz się zareklamować? 
napisz do nas: redakcja@azs.umcs.pl

biuro@azs.umcs.pl
azs.umcs.pl

DOŁĄCZ DO AKADEMII AZS UMCS LUBLIN!M Ł O D Y
F A N I E !

AKADEMIA SIATKÓWKI AZS UMCS 

LEKKA ATLETYKA KOSZYKÓWKA PŁYWANIE SIATKÓWKA TENIS STOŁOWY

m.lipiec@azs.umcs.pl,602 379 283

SKLEPAZSUMCS.PL

Langiewicza 22
20-035 Lublin


